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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem gondolja, hogy dolga lenne a stadion túlárazások 
ügyében?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „Arénázik az Orbán-kormány – átlagosan 73 százalékkal nőtt a
stadionok ára„ című cikk az orbáni túlárazásokról szól:

„A  Népszava  gyűjtése  szerint  –  amely  csak  és  kizárólag  a  nyilvánosan  elérhető  adatokat
„összegezte  –  egyetlen  olyan  stadionépítési  projekt  volt  az  országban  (a  kaposvári),  amelyik
olcsóbb lett a tervezett összegnél.

Egészen  kirívó  árazásokkal  találkoztunk,  amelyek  a  tervezetthez  képest  nagyságrendekkel
magasabb összeget emésztettek fel.  A túlárazás gyanúját eloszlatni nem igyekvő kivitelezők és a
hatalom összejátszása nehezen érhető tetten,  ráadásul a vád könnyen cáfolható: a megváltozott
műszaki tartalom éppúgy indok lehet a költségnövekedésre,  mint az építkezés közben váratlanul
felvetődött  és  előre  nem  látható  építészeti  problémák  felbukkanása.  Ezek  elbírálása,  műszaki
ellenőrzése nyilván nem újságírói, sokkal inkább ügyészségi feladat lenne, de ilyennel egyelőre nem
találkoztunk a joggyakorlatban. Ugyanakkor a tendencia feltárása és bemutatása is elegendő lehet
annak bizonyítására, hogy rendszerszintű áremelkedések tanúi vagyunk. Az Orbán-kormány csak a
stadionépítési projektre 367 milliárdot költött már.

(…)

Az Orbán-kormány stadionépítései

Stadionszám: 36 darab

Tervezett költség: 211,96 milliárd forint



Tényleges költség: 367,77 milliárd forint

A különbség: 155,8 milliárd forint

Az árnövekedés: 73 százalék”

Kérdezem Önt:

Nem gondolja, hogy dolga lenne a stadion túlárazások ügyében?
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